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Hbtq-råd  

Hbtq- personer är särskilt utsatta för trakasserier, hatbrott och våldsbrott bara 
för att de är sig själva.  

I ett flertal konferenser och seminarier inom den senaste West Pride festivalen i 
Göteborg vittnades om hur svår hbtq- personers situation är i samhället genom 
hela livet. Den mänskliga gemenskapen består av många olika sorters människor 
och alla ska vara med på samma villkor i det allmänna livet. Det hör till de 
mänskliga rättigheterna att kunna vara den man är. 

Att inrätta ett rådgivande organ med representanter för politiken och för hbtq- 
personer skulle vara ett steg framåt för att denna grupp av människor skulle 
känna sig sedda av politiken men framför allt att bli erkända av samhället. Ett 
sådant organ skulle också stödja arbetet med att skapa ett Mölndal som är 
”staden där alla får chansen” som det sägs i vår vision 2022.  

Mölndals stad deltar idag i några råd för samverkan och utveckling t.ex. 
brottsförebyggande rådet, folkhälsorådet och forumet för näringslivssamverkan. 
Ett hbtq-råd skulle bland annat ha som uppgift att bevaka frågor som rör 
livssituationen för hbtq- personer, vara stöd och bollplank i olika 
utvecklingsfrågor samt vara formell remissinstans och avge yttranden. Rådet kan 
också årligen anordna ett öppet möte utifrån hearing-modell.   

Med sikte på att utveckla den kommunala demokratin och bevaka att de 
mänskliga rättigheterna gäller alla i vår kommun skulle inrättandet av ett råd för 
hbtq- frågor komma väl till pass för förverkligandet av Mölndals vision 2022. 

 

Jag föreslår därför  

                               – att Mölndals stad inrättar ett Hbtq-råd 

 

Ana Maria Stuparich 

Vänsterpartiet 


